
Oświadczenie złożone przez senatorów 
Leszka Czarnobaja i Romana Zaborowskiego 

na 25. posiedzeniu Senatu 
w dniu 9 stycznia 2013 r. 

Oświadczenie skierowane do wiceprezesa Rady Ministrów, ministra gospodarki Janusza Piechocińskiego 

Szanowny Panie Ministrze! 
Od opublikowania w dniu 16 października 2012 r. projektu ustawy o odnawialnych źródłach energii (wer-

sja 2.0.2) wraz z tabelami zbieżności i rozbieżności, w których ministerstwo gospodarki odniosło się do 
uwag, m.in. MF, MSP i URE, minęły prawie trzy miesiące. Jakkolwiek zrozumiałe jest, że projekt wymaga 
dalszych uzgodnień międzyresortowych, można odnieść wrażenie, że prace nad ustawą zamiast przyspieszać, 
spowalniają swój tok legislacyjny. Tymczasem, biorąc pod uwagę zarówno rozwój gospodarczy kraju, jak i 
konieczność wdrożenia dyrektywy 2009/28/WE, ustawa ta jest szczególnie ważnym i pilnie potrzebnym ak-
tem prawnym. Utrzymywanie bowiem energetycznego status quo może być dla polskiej gospodarki w nad-
chodzącej perspektywie niezmiernie dotkliwym problemem. 

Uprzejmie prosimy Pana Ministra o informację, na jakim etapie są prace nad ostatecznym kształtem usta-
wy i jaki jest przewidywany harmonogram dalszej ścieżki legislacyjnej tego projektu. 

Z poważaniem 
Leszek Czarnobaj 
Roman Zaborowski 




